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Господ направи чудо в моя живот... 

Росен, р. 1970 г. 

 

Казвам се Росен и съм седемдесети набор. Искам да ви кажа от малък 

какво съм направил, как съм живял, как са ме гледали моите родители, какъв 

съм бил и какъв съм станал.  

Искам да кажа, че се радвам, че имам такива страхотни родители, които 

са ме възпитали така, както те са искали. Радвам се за тях и искам да кажа 

какъв съм бил от малък. Бил съм едно дете, което се биеше с момчетата, най-

често с брат си… имам един брат. Ние сме двама братя и аз съм по–малък и 

ревях по него, а той не ме искаше и си играеше с други момчета и ме биеше и 

аз го биех. Но като деца растяхме… и почнахме да учим. Възпитавали са ни 

моите родители, така както трябва! Искам да кажа, че и съжалявам, че малко 

съм учил, защото брат ми не е искал да учи и аз постъпих по такъв начин, че 

се отказах и аз от училището. Съжалявам много и въпреки, че не съм учил, 

благодаря на Бога, че той ми показа това, което трябва да направя, за да мога 

да тръгна напред. 

Моите родители се грижеха много хубаво за нас и ни купуваха дрехи 

всеки път, но особено за празниците. За мен Гергьов ден беше като идолопок-

лонничество, и сега мога да кажа така като вярващ човек. Купуваха ни нови 

дрехи, специално за 6 май и взимаха агнета, които се колеха. И ние, децата се 

радвахме на всичките тези неща. Растях с приятели, където се биехме и кара-

хме и много обичах да карам детски колички с които се возех по асфалта. Ко-

гато се събирахме на рождени дни, много се радвахме и веселяхме. Подарява-

хме си подаръци, събирахме се много момчета и отивахме на зоологическата 

градина… разкарвахме се и така се веселяхме като деца. Моето детство беше 

много хубаво тогава… нямаше това трудно време, както е сега.  Преди се гри-

жеха… не че сега не се грижат родителите… всеки човек се грижи за детето 

си, но сега е трудно. Искам да кажа, че родителите ни се грижеха за нас, тру-

диха се за своите деца. 
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  Пораснахме и станахме вече младежи с гаджета и почнахме да ходим 

нагоре–надолу. Един ден се срещнах с моята съпруга, предложих й по някакъв 

начин и тя се съгласи. Около два–три месеца излизахме заедно с нея, но по 

принцип ромите по–рано се женим… и така стана, че една вечер се ожених-

ме… и благодаря на бога и досега се обичаме много. Радвам се, че ние сме 

родени един за друг от Бога. По–нататък раждат ни се деца – едно, две три… 

до шест стигнахме, благодаря на Бога.  

Искам да кажа и за най–важното нещо в моя живот. Значи, искам да ка-

жа, че четирите ми деца учат, а двете, които са малки, още не учат, независимо, 

че живеем много трудно. Аз съм безработен и моята съпруга е бeзработна, и 

като социално слаби се водим към общината и оттам получаваме малки суми, 

но всеки знае, че не стигат. Искам да кажа, че с учениците, много ми е труд-

но… за тях трябват обувки, трябва да се купят дрехи, химикалки, пластелин… 

такива работи. Всичко правя, тези деца да могат да имат в чантата си от всяко 

нещо, за да могат да се изучат. Трудно ми е и благодаря на Бога, че в учили-

щето има едни госпожи, които помагат…,  идват дори в къщи и казват какво 

се иска от нас. Всички ще помогнем, само и само децата да учат. Аз съм дово-

лен от това нещо и въпреки трудностите прекарваме добре деня си… изпраща-

ме ги на училище, очакваме ги да си дойдат и да се похвалят как са изкарали 

училището. За моите деца мога да кажа,че те рядко имат четворка, обикновено 

от петица нагоре и мога да кажа, че добре вървят в училището. Благодаря и на 

тия хора, които се грижат за тях в училището. Като се върнат в къщи ги питам 

как е минало, що е минало и се радвам с тях. Като се върнат и един родител 

трябва да се грижи и да хапне нещо това детенце… то се прибира и вярва, че 

има в къщи нещо да обядва. И аз по такъв начин се грижа - нещо да има в 

паницата, да има нещо да яде детето. Искам да кажа, че ги възпитавам така, 

както мен ме учи божието слово. Уча ги да не излиза от устата им глупост, 

неща които са срамни и не са за казване да не ги казват, да не слушат музика, 

която е извратеност пред Бога, не пред човеците. Не гледам за човека, а гледам 

за Бога, защото там е спасението за човека. Значи, възпитавам детето си да 
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бъде добър, да не кълне, да не краде, да не гледа на чужди неща, а да търси от 

Бога, да се моли на Бог и Бог да разрешава нуждата му. Ако има вяра, каквото 

и да искаме от него, той ще ни го даде. 

Аз съм такъв човек, че вярвам. Не обличам децата си, както са ни обли-

чали мене и брат ми като деца – еднакво,  децата са различни и затова имат 

различни обувки, маратонки, фланели – различни, а не еднакви. По принцип 

децата си искат шарени дрехи, които да са чисти, а не мръсни. Всяко едно дете 

иска да е чисто в училището и да не му се смеят съучениците. В къщи, като се 

прибере, то си знае как да си подреди дрехите и да си пази дрехите, за да може 

утрешния ден пак да отиде с тия дрехи. Нали сме безработни и по някакъв 

начин трябва да ги издържаме. 

За възпитанието, това което говорим с моята съпруга, това става. Какво-

то и да кажем, децата ни слушат. Е, има моменти в които и те са деца, нали… 

някой път забрави нещо… не го изпълни. Но всеки ли път ние трябва да ги 

караме да изпълняват неща, които на тях не им се виждат хубави? Нали трябва 

да се съобразяваме и с принципите на децата… да бъдем и ние такива, каквито 

са децата… да сме на едно ниво с децата, да споделяме с децата какво ни е 

нужно и каква е тяхната нужда. И всяка нужда, която каже детето, да се молим 

за нея пред Бог, а Бог е верен и ще изпълни това, което сърцето желае, но тря-

бва и ти да си му верен. Искам да разкажа за едно нещо, което няма да го заб-

равя докато съм жив, защото това е голямо чудо за мен и моето семейство – 

моята съпруга, моят баща и моята майка.  

Едно чудо се случи в живота ми… аз бях много – мога да кажа, че бях 

много лош човек. Едно време, преди пет години, честно да си кажа пиех, много 

пиех… не че съм бил лош в пиенето - кротък съм бил, но извънредно много 

пиех… обичах децата си и сега както ги обичам, но дявола беше влязъл в моя 

живот и го разбрах. Това пиене, което го пиех беше ужасно… по 24 часа не 

ставах от масата. Моите приятели пиеха с мен и отиваха да си лягат да спят, а 

аз продължавах и те ставаха и пиеха и отиваха да спят, а аз продължавах…И 

дявола даде едно нещо в моя живот и взе моя живот в негова си власт, чрез 
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тази болест… Дяволът ми даде една болест, която беше нелечима… тумор в 

лявата страна на шията… едно голямо, като яйце голяма бучка. Лекарите се 

опитаха по някакъв начин да ми помогнат, с голямо внимание, защото съм бил 

млад – на двадесет и пет години… опитаха и в София, чрез облъчване да пре-

махнат тази болест. Искаха да ми махнат далака, но така стана, че Бог не го 

допусна и не се случи това. Върнах се от София, взимах лекарства, от които 

косата ми окапа и ми беше много гадно и лошо. Беше ми омръзнал живота от 

това лекарство, което беше в мен и което ми слагаха чрез абокат и от което ми 

падаше косата. Докторите казваха, че ще ми порасне друга коса, по–хубава и 

по някакъв начин те ме насърчаваха да не обръщам внимание на това. И това, 

което беше видимо пред очите ми, беше много опасно за мен. И просто тази 

болест в далака си стоеше, а лекарите премахнаха външния тумор, но което 

беше в далака, беше надуто като яйце. И искаха да ми правят облъчване, но не 

стана. Бог си сложи ръката над мен и каза: “Той е мой. Аз трябва да се прославя 

по такъв начин, това е за прослава на мен, а не за човека.” Искам да кажа, че 

нищо не стана чрез лекарите – това е божия работа. Когато каже Господ да 

направи нещо, никой не може да го спре.  

… И един ден, мой братовчед ми казва, а аз бях пиян… пак бях пиян в 

едно заведение, да отида да видя едно момче, което проповядва много хуба-

во… има много насърчения и прави големи чудеса… Това момче е с Господа 

и ще види божията слава. И аз обещах и отидох след 2 – 3 дни и чух това слово 

и което го чух беше живо в моето сърце… приех го с вяра и насърчение, с огън 

мога да кажа. И се покаях пред Бога… и ми беше хубаво така… отпуснах се от 

всичките си проблеми, въпреки че носех болестта в себе си. Отпуснах се и по-

чувствах някаква сила на успокоение и мир. Около една седмица ходих на вся-

ко събиране на вярващите и дойде една силна вяра в мен и едно силно присъ-

ствие на Бога…и дойде Бог в мен, мога да кажа Светия дух, защото Бог е и 

дух…видя нуждите ми и той ме излекува от греховете. Дойде и направи чудо 

в мен…влезе в мен и ми направи операция и то духовна. Това нещо го почув-

ствах, все едно че ме режеше с нож. И дойде вярата в мен, че стана чудото и 
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на другия ден отидох при моята лекарка – д-р Попова и тя ми казва: “Какво 

става Росене?”. И аз и викам: ”Искам да ми направите пълно изследване, за-

щото вярвам, че съм изцерен.” И тя ми даде едно картонче за ехография и там 

ме прегледаха хората и казаха, че нямам нищо. “Нямаш нищо момче. Тук е 

писано нещо, но не виждаме нищо вътре. Ти нямаш нищо вътре!” И още тол-

кова дойде вярата в мен, че Бог е жив. Господ направи чудо в моя живот. Оти-

дох при докторката и показвам документите, които са написани от този каби-

нет и тя ме погледна и каза: “Ти да не си ходил при екстрасенс?” А аз се обър-

нах и казах: “Господ направи чудо в моя живот, не екстрасенси”. И божията 

сила дойде в мен, божия дух дойде в мен и ми даде изцеление в живота ми. И 

оттогава аз възкръснах отново и живота ми продължи. Благодаря на Бога за 

всичко и мога да кажа, че съм му обещал да му бъда верен служител.  

Занапред вярвам, че Бог ще направи още по–големи чудеса в живота ми и вяр-

вам, че той се грижи за моите деца. Децата ми растат, безработен съм, но вяр-

вам в Господа. Занапред няма какво да мисля аз, защото Господ казва: “ Не 

мислете за утрешния ден, аз съм този, който мисли за вас”. Аз и вярата ми е в 

това, че Господ е приготвил нещо чудесно за моето семейство, въпреки тези 

трудности и тези времена… Господ е обещал да ми помага в моето семейство. 

Занапред оставям всичко в неговата ръка… вярата ми е в Него. 

 


